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PROTOKÓŁ NR 4 /17 

Z posiedzenia Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych 

    z dnia  29 listopada  2017 r. 

 

Godzina rozpoczęcia – 9.00 

Miejsce – Urząd Gminy Terespol 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

Komisja Budżetowo-Finansowa i Spraw Społecznych w składzie: 

1. Artur Łozak - Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych 

2. Marek Kuć- Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych 

3. Józef Śreniawski - Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych 

4. Jarosław Wasil- Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych 

5. Wiesław Kowalski- Członek Komisji Budżetowo- Finansowej i Spraw Społecznych 

6. Gabriel Gryciuk- Członek Komisji Budżetowo- Finansowej i Spraw Społecznych 

 

oraz 

1. Przewodniczący Rady Gminy - Mieczysław Romaniuk 

2. Radny Gminy- Łukasz Dragun 

3. Skarbnik Gminy- Wiesława Szymańska 

4. Kierownik Referatu Infrastruktury i Środowiska- Elżbieta Napiórkowska 

5. Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej- Aneta Miszczuk 

6. Prezes Spółki Eko-Bug- Wojciech Panasiuk 

7. Mieszkaniec wsi Wólka Dobryńska 

8. Protokolant – Marlena Szymańska 

 

Porządek posiedzenia po wprowadzeniu zmian:  

1. Otwarcie obrad 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Wolne wnioski. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

6. Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

 



7. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2018. 

8. Projekt uchwały w sprawie udzielenia w roku 2018 pomocy rzeczowej Województwu 

Lubelskiemu. 

9. Projekt uchwały w sprawie pomocy i zabezpieczenia środków finansowych na realizację 

zadania inwestycyjnego Gminy Janów Podlaski.  

10. Projekt  uchwały w sprawie pomocy i zabezpieczenia środków finansowych na realizację 

remontu drogi Gminy Kęsowo. 

11. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz 

zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

12. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenie ich 

przebiegu. 

13. Projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg gminnych nr 100822L, 100823L, 

100824L z jednoczesnym ich wyłączeniem z użytkowania. 

14. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dla kategorii dróg gminnych.  

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 

dzierżawcami, na czas oznaczony do 3 lat kolejnych umów dzierżawy, których 

przedmiotem są te same nieruchomości. 

16. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 

rok. 

17. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak 

również trybu ich pobierania. 

18. Projekt uchwały  w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących 

dochody budżetu Gminy Terespol instrumentem płatniczym. 

19. Zakończenie obrad. 
 

Ad.1 

Otwarcie obrad. 

Posiedzenie Komisji Budżetowo- Finansowej i Spraw Społecznych otworzył Przewodniczący 

Komisji Artur Łozak. 

 



Ad.2  

Stwierdzenie quorum. 

Na podstawie załączonej do protokołu  listy obecności  w posiedzeniu Komisji na 6 członków  

Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych  uczestniczyło 6 członków Komisji, co 

oznacza niezbędne quorum do podejmowania wiążących decyzji przez Komisję Budżetowo-

Finansową i Spraw Społecznych. W części posiedzenia Komisji nie uczestniczył Członek 

Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych Wiesław Kowalski. 

Ad.3 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo- Finansowej i Spraw Społecznych  Artur Łozak 

zwrócił się z wnioskiem o zmianę porządku obrad poprzez rozszerzenie go o pkt „17 Projekt 

uchwały  w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu 

Gminy Terespol instrumentem płatniczym” jak również przesunięcie pkt „Wolne wnioski” 

jako pkt 4, w związku z prośbą mieszkańca wsi Wólka Dobryńska o wystąpienie podczas 

posiedzenia Komisji. 

Kolejność punktów uległa zmianie. 

Za przyjęciem obrad po wprowadzonych zmianach głosowało 6 członków Komisji Budżetowo-

Finansowej i Spraw Społecznych, przeciw- 0, wstrzymujących się- 0.  

Ad.4  

Wolne wnioski. 

Mieszkaniec wsi Wólka Dobryńska poinformował, że złożył wniosek do Wójta Gminy o  

zmianę przeznaczenia działki nr 1003 w Małaszewiczach Dużych na cele przemysłowo- 

usługowe, który został negatywnie rozpatrzony przez Wójta Gminy. Nadmienił, że 

nie zgadza się z otrzymanym pismem i w związku z tym zwrócił się o pomoc w  rozwiązaniu 

problemu. 

Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych Gabriel Gryciuk zwrócił się z 

wnioskiem: 

• o przygotowanie projektu uchwały zmiany studium dla działek zgłoszonych we wniosku 

mieszkańca wsi Wólka Dobryńska i innych działek sąsiadujących. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo- Finansowej i Spraw Społecznych Artur Łozak poddał 

pod głosowanie w/w wniosek.  

Za w/w wnioskiem głosowało  4 członków Komisji Budżetowo- Finansowej i Spraw 

Społecznych, przeciw-0, wstrzymujących się- 2. 



Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych  Gabriel Gryciuk 

 zwrócił się z wnioskiem: 

• o wykonanie oświetlenia przy garażach w Małaszewiczach; 

• o odśnieżanie drogi przy garażach w Małaszewiczach. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Spraw Społecznych Artur Łozak poddał pod dyskusję 

sprawę skierowaną przez Prezesa Rady Ministrów dotyczącą przyjęcia repatriantów tj.   czy  

Gmina jest w stanie przyjąć jakieś rodziny na teren gminy, które mieszkają szczególnie na 

wschodzie. Zapoznał również z treścią przygotowanej opinii prawnej w tej sprawie. 

Komisja Budżetowo- Finansowa i Spraw Społecznych nie zajęła stanowiska w w/w sprawie.  

Ostateczne stanowisko w sprawie przyjęcia repatriantów zajmie w późniejszym terminie po 

zapoznaniu się z informacją Kierownika Referatu Infrastruktury i Środowiska Elżbiety 

Napiórkowskiej w zakresie potrzeb mieszkaniowych mieszkańców z terenu Gminy Terespol. 

W/w pisma stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych Artur Łozak  odczytał 

uchwałę Nr 691/LIV/2017 Rady Miejskiej w Sosnowcu z dnia 26 października 2017 r. w 

sprawie apelu dotyczącego poparcia protestu w służbie zdrowia. 

Komisja Budżetowo – Finansowa i Spraw Społecznych nie zajęła stanowiska w w/w sprawie. 

W/w pismo stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.5  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo- Finansowej i Spraw Społecznych Artur Łozak 

w związku z brakiem uwag, pytań, poddał pod głosowanie Protokół Nr 3/17 z posiedzenia 

Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych z dnia 29 września 2017 r. 

Za przyjęciem w/w protokołu głosowało 5 członków Komisji, przeciw- 0, 

wstrzymujących się- 1.  

Ad.6 

Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Skarbnik Gminy Wiesława Szymańska  zwróciła się z prośbą do Komisji Budżetowo- 

Finansowej i Spraw Społecznych o wyrażenie  opinii w sprawach dotyczących  stawki podatku 

rolnego, stawki ceny skupu żyta, stawki podatku leśnego, wprowadzenia opłaty od 

posiadania psów, stawki opłaty miejscowej, stawek od środków transportowych oraz opłaty 

reklamowej. 



Członek Komisji Budżetowo- Finansowej i Spraw Społecznych Gabriel Gryciuk zwrócił się z 

wnioskiem o pozostawienie ceny skupu żyta  na poziomie 2017 r. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych  Artur Łozak poddał 

pod głosowanie w/w wniosek. 

Za  w/w wnioskiem głosował 1 członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych, 

przeciw- 4, wstrzymujących się- 1. 

Cena skupu żyta - Komisja Budżetowo-Finansowa i Spraw Społecznych wyraziła opinię, aby 

odstąpić od podejmowania uchwały i przyjąć stawkę podatku rolnego na poziomie 

ustawowym. 

Członek Komisji Budżetowo- Finansowej i Spraw Społecznych Gabriel Gryciuk zwrócił się z 

wnioskiem o pozostawienie ceny sprzedaży drewna na poziomie 2017 r. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych  Artur Łozak poddał 

pod głosowanie w/w wniosek. 

Za w/w wnioskiem głosował 1 członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych, 

przeciw- 4, wstrzymujących się- 1. 

Podatek leśny- Komisja Budżetowo- Finansowa i Spraw Społecznych wyraziła opinię, aby  

odstąpić od podejmowania uchwały i przyjąć stawkę podatku leśnego na poziomie 

ustawowym. 

Opłata od posiadania psów- Komisja Budżetowo- Finansowa i Spraw Społecznych wyraziła 

opinię, aby odstąpić od podejmowania uchwały w celu wprowadzenia opłaty od posiadania 

psów na 2018 rok. 

Za odstąpieniem od podejmowania uchwały w celu wprowadzenia opłaty od posiadania 

psów głosowało 6 członków Komisji, przeciw- 0, wstrzymujących się- 0. 

Opłata miejscowa Komisja Budżetowo- Finansowa i Spraw Społecznych wyraziła  opinię, aby 

odstąpić od podejmowania uchwały w celu wprowadzania opłaty miejscowej na 2018 r. 

Za odstąpieniem od podejmowania uchwały w celu wprowadzenia opłaty miejscowej 

głosowało 6 członków Komisji, przeciw- 0, wstrzymujących się- 0. 

Opłata reklamowa- z uwagi na konieczność przeprowadzenia przed wprowadzeniem na 

terenie gminy opłaty reklamowej, procedury podobnej jak przy wprowadzaniu miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego, Komisja Budżetowo- Finansowa i Spraw 

Społecznych wyraziła  opinię o braku możliwości wprowadzenia opłaty reklamowej na 

terenie gminy. 

 

 

 



 

Stawki podatków od środków transportowych- Komisja Budżetowo- Finansowa i Spraw 

Społecznych  wyraziła opinię, aby stawki podatków  od środków transportowych na 2018 r. 

pozostawić na poziomie roku 2017. 

Za głosowało 5 członków Komisji Budżetowo- Finansowej i Spraw Społecznych, przeciw-0, 

wstrzymujących się- 0.  (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo- Finansowej i Spraw 

Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ nieobecny był w chwili głosowania). 

Skarbnik Gminy Wiesława Szymańska omówiła projekt uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej. 

Komisja Budżetowo- Finansowa i Spraw Społecznych  pozytywnie zaopiniowała projekt w/w 

uchwały.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało - 4 członków Komisji, przeciw- 1,         

wstrzymujących się - 1. 

Projekt uchwały  stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.7 

Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2018. 

 

Skarbnik Gminy Wiesława Szymańska omówiła projekt w/w uchwały, przedstawiła 

pozytywne opinie RIO jak również wnioski zgłoszone do uchwały budżetowej na 2018 r. 

podczas Komisji Rewizyjnej. 

 

 Członek Komisji Budżetowo - Finansowej i Spraw Społecznych Gabriel Gryciuk zwrócił się 

z wnioskiem: 

• o zabezpieczenie środków finansowych na  połączenie zjazdów ze ścieżki  rowerowej 

na jezdnię drogi wojewódzkiej w Lebiedziewie.  

 

 Członek Komisji Budżetowo - Finansowej i Spraw Społecznych Jarosław Wasil złożył 

wniosek: 

• o uwzględnienie wykonania zjazdów przy projektowaniu ścieżki rowerowej 

w Polatyczach. 

 

 



Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych Gabriel Gryciuk zwrócił się z 

wnioskami: 

• o zwiększenie środków finansowych do kwoty 360.000,00 zł na wykonanie zjazdów w 

miejscowości  Małaszewicze, Łobaczew Duży i Zastawek; 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych Artur Łozak poddał 

pod głosowanie w/w wniosek. 

Za w/w wnioskiem głosowało 6 członków Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych, przeciw-0, wstrzymujących się-0. 

• o podwyższenie kwoty do 50.000,00 zł na budowę altanek na terenie Gminy Terespol; 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych Artur Łozak poddał 

pod głosowanie w/w wniosek. 

Za w/w wnioskiem głosowało 2 członków Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych, przeciw- 2, wstrzymujących się- 2. 

• o uwzględnienie kwoty 2.000,00 zł na paliwo dla Straży Granicznej w Terespolu; 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych Artur Łozak poddał 

pod głosowanie w/w wniosek. 

Za w/w wnioskiem głosowało 6 członków Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych, przeciw-0, wstrzymujących się-0. 

• o wykreślenie kwoty   30.000,00 zł na remont drogi ul. Karpackiej w Gminie Kęsowo 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych Artur Łozak  

zwrócił się do członków Komisji Budżetowo- Finansowej i Spraw Społecznych-  kto jest za 

odrzuceniem wniosku o wykreślenie kwoty   30.000,00 zł na remont drogi ul. Karpackiej w 

Gminie Kęsowo. 

Za odrzuceniem /w/w wniosku głosowało 4 członków Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych, przeciw-1, wstrzymujących się-1 

• o wykreślenie składek na Związek Gmin Wiejskich RP i przygotowanie deklaracji na 

wystąpienie ze Związku Gmin Wiejskich RP; 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych Artur Łozak poddał 

pod głosowanie w/w wniosek. 

Za w/w wnioskiem głosowało 2 członków Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych, przeciw-3, wstrzymujących się-0. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-

Finansowej i Spraw Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili 

głosowania.) 

 



• o wykreślenie budowy dróg ul. Świerkowej i ul. Modrzewiowej w Kobylanach; 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych Artur Łozak zwrócił 

się do członków Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych – kto jest za 

odrzuceniem wniosku o  wykreślenie budowy dróg ul. Świerkowej i ul. Modrzewiowej w 

Kobylanach. 

 Za odrzuceniem w/w wniosku głosowało 3 członków Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych, przeciw-1, wstrzymujących się- 1. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-

Finansowej i Spraw Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili 

głosowania.) 

• o wykreślenie kwoty 170.000,00 zł na zakup busa. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych Artur Łozak poddał 

pod głosowanie w/w wniosek. 

Za w/w wnioskiem głosował 1 członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych, 

przeciw-4, wstrzymujących się- 0. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i 

Spraw Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili głosowania.) 

 

Radny Gminy Łukasz Dragun zwrócił się z wnioskiem: 

• o  zabezpieczenie kwoty 50.000,00 zł na wymianę koryt odwadniających na koryta 

przejazdowe w Łobaczewie Dużym 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych Artur Łozak poddał 

pod głosowanie w/w wniosek. 

Za w/w wnioskiem głosowało 5 członków Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych, przeciw-0, wstrzymujących się- 0. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-

Finansowej i Spraw Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili 

głosowania.) 

Komisja Budżetowo-Finansowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2018 wraz ze zmianami.  

Za przyjęciem projektu uchwały wraz ze zmianami głosowało - 5 członków Komisji, przeciw-0,      

wstrzymujących się - 0. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili głosowania.) 

                                                                               Projekt uchwały  stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 



Ad.8 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia w roku 2018 pomocy rzeczowej Województwu 

Lubelskiemu. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Środowiska Elżbieta Napiórkowska omówiła projekt w/w 

uchwały. 

Komisja Budżetowo-Finansowa i Spraw Społecznych pozytywnie  zaopiniowała projekt w/w 

uchwały.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało - 5 członków Komisji,   przeciw- 0,       

wstrzymujących się - 0. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili głosowania.) 

                                                                               Projekt uchwały  stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.9 

Projekt uchwały w sprawie pomocy i zabezpieczenia środków finansowych na realizację 

zadania inwestycyjnego Gminy Janów Podlaski.  

Komisja Budżetowo-Finansowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt w/w 

uchwały.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało - 4 członków Komisji,   przeciw- 1,      

wstrzymujących się - 0. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili głosowania.) 

 

                                                                               Projekt uchwały  stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.10 

Projekt  uchwały w sprawie pomocy i zabezpieczenia środków finansowych na realizację 

remontu drogi Gminy Kęsowo. 

Komisja Budżetowo-Finansowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt w/w 

uchwały.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało - 3 członków Komisji,   przeciw- 1,      

wstrzymujących się - 1. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili głosowania.) 

                                                                               Projekt uchwały  stanowi załącznik do protokołu. 

 

 



 

 

Ad.11 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz 

zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Prezes Spółki Eko-Bug Wojciech Panasiuk omówił projekt w/w uchwały. 

Komisja Budżetowo-Finansowa i Spraw Społecznych pozytywnie  zaopiniowała projekt w/w 

uchwały.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało - 5 członków Komisji, przeciw- 0, 

 wstrzymujących się - 0. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili głosowania.) 

                                                                               Projekt uchwały  stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.12 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenie ich 

przebiegu. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Środowiska Elżbieta Napiórkowska omówiła projekt w/w 

uchwały.            

Członek Komisji    Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych  Gabriel Gryciuk  zwrócił się 

z wnioskiem o dopisanie w projekcie uchwały działek Nr 74 i 96 w Bohukałach   oraz działki 

838 w Krzyczewie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych     Artur Łozak poddał 

pod głosowanie w/w wniosek. 

Za w/w wnioskiem głosowało    3 członków Komisji Budżetowo- Finansowej i Spraw 

Społecznych, przeciw- 0, wstrzymujące się- 2.                                                        

Komisja Budżetowo-Finansowa i Spraw Społecznych pozytywnie  zaopiniowała projekt w/w 

uchwały wraz ze zmianami.  

Za przyjęciem projektu uchwały wraz ze zmianami głosowało - 5 członków Komisji, 

przeciw- 0, wstrzymujących się - 0. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i 

Spraw Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili głosowania.) 

                                                                               Projekt uchwały  stanowi załącznik do protokołu. 

 

 



 

 

Ad.13 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg gminnych nr 100822L, 100823L, 

100824L z jednoczesnym ich wyłączeniem z użytkowania. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Środowiska Elżbieta Napiórkowska omówiła projekt w/w 

uchwały.                                                                               

Komisja Budżetowo-Finansowa i Spraw Społecznych nie zaopiniowała projektu uchwały, 

wnioskowała o zorganizowanie spotkania z właścicielami  działek przyległych do drogi 732 

znajdujących się w Małaszewiczach Dużych. 

Projekt uchwały  stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.14 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dla kategorii dróg gminnych.  

Kierownik Referatu Infrastruktury i Środowiska Elżbieta Napiórkowska omówiła projekt w/w 

uchwały.       

Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych     Gabriel Gryciuk zwrócił się z 

wnioskiem: 

• o pozostawienie stawek za  zajęcie pasa drogowego w wysokościach obecnie 

obowiązujących tj. w jezdni-  od wszelkich urządzeń i obiektów infrastruktury 

telekomunikacyjnej 50,00 zł za m², a nie jak proponowana 10,00 zł  oraz po za jezdnią 

- od wszelkich urządzeń i obiektów infrastruktury telekomunikacyjnej  10,00 zł, a nie 

jak proponowana 2,00 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych Artur Łozak poddał 

pod głosowanie w/w wniosek. 

Za głosowało 5 członków Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych, przeciw-0, 

wstrzymujących się- 0. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili głosowania). 

Projekt uchwały  stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 



 

Ad.15 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami, 

na czas oznaczony do 3 lat kolejnych umów dzierżawy, których przedmiotem są te same 

nieruchomości. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Środowiska Elżbieta Napiórkowska omówiła projekt w/w 

uchwały.                                                                               

Komisja Budżetowo- Finansowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt w/w 

uchwały. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 członków Komisji, przeciw-0,                   

wstrzymujących się -0. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili głosowania.) 

Projekt uchwały  stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.16 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Aneta Miszczuk omówiła projekt w/w 

uchwały. 

Komisja Budżetowo- Finansowa I spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt w/w 

uchwały. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 członków Komisji, przeciw-0,                   

wstrzymujących się -0. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili głosowania.) 

Projekt uchwały  stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.17 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich 

pobierania. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Aneta Miszczuk omówiła projekt w/w 

uchwały. 

Komisja Budżetowo- Finansowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt w/w 



uchwały. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 5 członków Komisji, przeciw-0,                   

wstrzymujących się -0. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili głosowania.) 

Projekt uchwały  stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.18 

Projekt uchwały  w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody 

budżetu Gminy Terespol instrumentem płatniczym. 

Skarbnik Gminy Wiesława Szymańska omówiła projekt w/w uchwały. 

Komisja Budżetowo- Finansowa i Spraw Społecznych  pozytywnie zaopiniowała projekt w/w 

uchwały.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało - 5 członków Komisji,   przeciw- 0,      

wstrzymujących się - 0. (Nie głosował Członek Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych Wiesław Kowalski, ponieważ był nieobecny w chwili głosowania.) 

Projekt uchwały  stanowi załącznik do protokołu. 

 

W trakcie posiedzenia Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw Społecznych 

Artur Łozak zarządził dwie przerwy 10 min. po których wznawiał obrady.                                                                           

 

Ad.19 

Zakończenie obrad. 

Po wyczerpaniu  porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej i Spraw 

Społecznych  Artur Łozak zamknął posiedzenie Komisji.  

Zakończenie posiedzenia godz. 14:30.  

 

 

    Protokolant      Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej 

 i Spraw Społecznych 

             

.................................               .......................................................................... 

Marlena Szymańska             Artur Łozak          

 


